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VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV 

 

1. Tabela 

Pogrešam kakšno tabelo, kamor bi se vnašalo podatke namreč: 

• Koliko državnih in EU sredstev smo pridobili v letu 2023 in za kateri namen?  

• Koliko jih je zagotovljenih v letih 2024 in 2025 po posameznih projektih?  

• Kateri projekti se projektirajo na novo in vrednost le-teh?  

• Katere študije se izvajajo in vrednost le-teh?  

  Odgovore pričakujemo na februarski seji. Hvala. 

 

2. Razsvetljava na Mestnem trgu. 

V javnosti in na družabnih omrežjih se ta tema pojavlja že nekaj časa in na tem mestu ljudje tudi 

izvemo, da je nakup novih svetil že praktično pred nami.  

Torej vsi se strinjamo, da je osvetlitev trga slabša kot bi si želeli. Pomanjkljiva je nasploh el. 

infrastruktura, še posebej iz perspektive organiziranja raznih prireditev.  

Vendar bi vseeno pred nakupom svetil razčistil nekaj dilem: 

- Kakšen je bil strošek nakupa luči v preteklosti? 

- Zakaj ravno take luči? 

- Je poskušal luč popraviti, predelati ali modernizirati kakšen obrtnik ali mojster ,ki se na te stvari 

spozna? 

- Če ja, potem obstaja korespondenca ali zapisnik oz. naročilnica za izvedbo?  

- Ali poznamo stroške popravila oz. modifikacije svetila? 

- Kakšen je bil dosedanji strošek vzdrževanja svetil? 

- Koliko stanejo nove luči, zraven upoštevajte vse stroške, transport, demontažo in deponiranje starih, 

ponovna montaža, kalibracija ipd? 

- Zanima me primerjava porabe starih nasproti morebitnim novim lučem? 

-  In v zaključku me zanima tudi to, ali so ta in podobni primeri trošenja javnega denarja  zgolj domena 

župana, občinske uprave in odborov, ali imamo pri tem kašno besedo tudi svetniki in ostala javnost? 

Odgovore pričakujem na februarski seji. Hvala 

 

3. Kolesarska steza 

Na eni od jesenskih sej sem podal s strani prebivalcev zaselka med Marofom in Sp. Idrijo podpisano 

peticijo, ki je vsebovala določene zahteve ,povezane z izgradnjo kolesarske steze. Namreč, krajani se 

zavzemajo za označen in osvetljen prehod čez državno cesto na kolesarsko stezo, za pločnik proti trafo 



postaji in avtobusno postajališče. S temi ukrepi bi se, po mnenju prebivalcev in naše Liste, zaselek 

vključil v to povezo med Idrijo in Sp. Idrijo. 

Utopično bi bilo tudi pričakovati da bi se z osvetlitvijo  celotne trase ustvarila nekakšna " špancir" 

steza, ki bi bila uporabna tudi v večernih in nočnih urah ampak zakaj pa ne? 

Do danes nismo prejeli še nobenega odgovora, dela se počasi zaključujejo, delovni stroji se umikajo.  

Odgovore  pričakujemo na februarski seji. Hvala. 

 

4. Divje točke 

Bila so pridobljena sredstva iz Načrta za okrevanje in odpornost za projekt Divje točke v KPZI.  

• Zanima me točno kaj nameravate zgraditi, postaviti, označiti....? 

• V kakšni fazi je izvedba projekta,  kdo so/bodo izvajalci del? 

• Bodo ti posegi vzdržali premislek o načelu trajnostnega turizma v KPZI? 

Odgovore pričakujem na februarski seji OS. Hvala. 

 

5. Rubrika Vprašanja in pobude svetnikov na spletni strani 

Na spletni strani Občine Idrija je urejen zavihek vprašanja in pobude svetnikov, ki pa je pomanjkljiva, 

saj ne vsebuje vseh pobud in vprašanj, ki smo jih svetniki podali  ustno ali pisno v tem mandatu.  

Pričakoval bi namreč, da se v nekakšni tabeli ali podobno nizajo vprašanja posameznega svetnika od 

seje do seje ter so  zraven pripeti odgovori. Na takšen način bo lahko vsakdo poiskal odgovore na 

kateri seji je kdo postavil kakšno vprašanje. S tem se tudi izognemo podvajanju vprašanj svetnikov  oz. 

občanov , ki naslavljajo svetnike z določenimi vprašanji. 

Odgovor oz. rešitev problema pričakujem na februarski seji.  Hvala.  

 

6. Analiza ukrepov turistične strategije 

V pripravi je nova strategija razvoja turizma v občini Idrija  pa me zanima ali lahko pričakujem tudi 

analizo oz. neko oceno uspešnosti ukrepov iz trenutne se veljavne strategije za leto 2019 -2023? 

Kako ZTI, direktorica Zavoda, župan, direktor Občinske uprave in uprava ocenjujejo uspešnost sedanje 

strategije? 

Odgovore pričakujem na prihajajoči februarski seji. 

 

 

 

 

 


